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Tutkintoja ja koulutusta suunniteltaessa, järjestettäessä, arvioitaessa ja 
kehitettäessä sekä osaamistarpeita ennakoitaessa Riveria tekee yhteistyötä työ- ja 
elinkeinoelämän kanssa ja ottaa huomioon niiden tarpeet. 
 
Pohjois-Karjalan työ- ja elinkeinoelämän ja Riverian välistä vaikuttavaa 
yhteistyötä edistämme järjestämällä kaksi kertaa vuodessa tulosaluekohtaisia 
työelämäfoorumeita (hyvinvointi ja terveys, rakentaminen, teollisuus ja biotalous, 
palvelutoiminta). Hallintosäännön mukaan työelämäfoorumeista päättää 
yhtymähallitus. 
 
Syksyllä 2024 järjestimme yhteensä neljä tulosaluekohtaista työelämäfoorumia. 
Kokouksiin osallistui kaikkiaan n. 60 henkilöä eri puolelta maakuntaa, 
osallistujat edustivat työelämää, opiskelijoita, luottamushenkilöitä sekä Riverian 
henkilöstöä. 
 
Työvoimatarpeet vaihtelevat maakunnan eri alueilla ja foorumeissa koettiin 
tärkeäksi, että koulutus pystyisi vastaamaan hyvin juuri näihin tarpeisiin. 
Kaikissa foorumeissa keskusteltiin maakuntalähtöisesti aloista ja ammateista, 
joiden koulutusta kannattaisi tarpeen mukaan vähentää tai lisätä. 
 
Työelämäfoorumien koetaan edelleen palvelevan työnantajien ja Riverian välistä 
yhteistyötä, mutta työelämän osanottajia toivottiin entistä enemmän mukaan. 
 
Työelämäfoorumit jatkuvat keväällä 2025. Työelämäfoorumien rinnalla 
toteutetaan tänä vuonna jo kolmatta kertaa työelämän tiimiauditointeja, jotka 
tarkastelevat yhteistyötämme operatiivisella tasolla. 
 
Yritysasiantuntija Juha Kukkonen ja yritysasiantuntija Sakari Kolehmainen 
raportoivat kokouksessa syksyn 2024 työelämäfoorumien keskeisimmät 
havainnot. 
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Lisätietoja Prosessi- ja koulutusjohtaja Jatta Herranen, puh. 0500 755 305, 
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Päätösehdotus Kuntayhtymän johtaja, rehtori 
Merkitään tiedoksi. 
 

Päätös Yhtymähallitus 
Merkittiin tiedoksi. 
____ 

 
Yritysasiamiehet Juha Kukkonen ja Sakari Kolehmainen olivat läsnä kokouksessa 
asian käsittelyn ajan klo 14.29–14.50. Teemu Kokko ja Jaana Rajavuori saapuivat 
kokoukseen klo 14.34 asian käsittelyn aikana ennen päätöksentekoa. 
Kokoustauko klo 14.50-15.05. 
____ 

 


